



半島漁港 賀年糕點禮券優惠

條款及細則：

1. 此優惠有效期為 2026 年 1 月 19 日至 2 月 6 日；糕點領取日期為 2026 年 2 月 7 日至 2 月 14 日。
2. 此優惠適用於 3 香港現有客戶。
3. 客戶需於 9 間指定半島漁港分店領取糕點，分店地址如下：
 - 九龍南昌站西邨路 19 號南昌薈 1 樓 F102 號舖
 - 油塘鯉魚門道 80 號鯉魚門廣場 2 樓 208B 舺
 - 觀塘秀明道 101 號秀茂坪商場 2 樓 203 號舖
 - 將軍澳唐德街 1 號將軍澳廣場 1 樓 104 號舖
 - 灣仔軒尼詩道 71-85 號熙華大廈地下及 1 樓
 - 馬鞍山烏溪沙路 8 號迎海薈地下 2A 號舖
 - 荃灣眾安街 68 號荃灣千色匯 1 期 6 樓
 - 元朗鳳琴街 22 號金龍樓地舖及一樓
 - 天水圍天華路 33 號 T Town North (頌富商場) 1 樓 N105-109 舺
4. 客戶需於至少 24 小時前以 WhatsApp 6626 2829 聯絡半島漁港預約及確認領取糕點分店、日期及時間 (不設即場換領)。預約一經確認，恕不接受更改。
5. 糕點禮券逾期失效，恕不設退款，亦不能兌換成實體券。
6. 如有查詢，請 WhatsApp 或致電 6626 2829。
7. 此優惠名額有限，先到先得，額滿即止。
8. 此優惠由相關服務/產品供應商提供，和記電話有限公司 (「本公司」) 對一切有關此優惠提供之服務/產品，恕不承擔任何責任及/或賠償義務。
9. 本公司及半島漁港有權更改此優惠之條款及細則，並有權終止本禮遇，無須另行通知。
10. 圖片僅供參考。如有任何爭議，本公司及半島漁港保留最終決定權。



A member of CK Hutchison Holdings
長江和記實業成員



Peninsula Cuisine Chinese New Year cakes voucher Offer

Terms and conditions:

1. This offer is valid from 19 January to 6 February. The redemption period for cakes is from 7 February to 14 February.
2. This offer is exclusive to existing 3 Hong Kong customers.
3. Customers must collect the cakes at one of the nine designated Peninsula Cuisine restaurants. The addresses are:
 - Nam Cheong - F102, 1/F, Nam Cheong Place, 19 Sai Chuen Road, Fu Cheong Estate, Sham Shui Po
 - Yau Tong - Shop 208B, 2/F, Lei Yue Mun Plaza, 80 Lei Yue Mun Road, Yau Tong
 - Kwun Tong - 203, 2/F, Sau Mau Ping Shopping Centre, 101 Sau Ming Road, Kwun Tong
 - Tseung Kwan O - Shop L1-104, 1/F, TKO Plaza, 1 Tong Tak Street, Tseung Kwan O
 - Wan Chai - G/F & 1/F, Hay Wah Building, 71-86 Hennessey Road, Wan Chai
 - Ma On Shan - Shop 2A, G/F, Double Cove Place, 8 Wu Kai Sha Road, Ma On Shan
 - Tsue Wan - 6/F, KOLOUR • Tsuen Wan 1, 68 Chung On Street, Tsuen Wan
 - Yuen Long - G/F & 1/F, Kam Lung Mansion, 22 Fung Kam Street, Yuen Long
 - Tin Shui Wai - N105-109, T-Town, 33 Tin Wah Road, Tin Sui Wai
4. Customers must contact Peninsula Cuisine via WhatsApp on 6626 2829 at least 24 hours in advance to reserve and confirm the pick-up location, date and time (no on-site redemptions allowed). Once the reservation is confirmed, no changes will be allowed.
5. Cake voucher will be void after the expiry date. No refunds will be provided, and the voucher cannot be exchanged for physical voucher.
6. For enquiries, please WhatsApp or call 6626 2829.
7. Limited quantities are available on a first-come, first-served basis while supplies last.
8. This offer is provided by the respective service/product provider. Hutchison Telephone Company Limited ("the Company") is not responsible for any matters related to the service or product.
9. The Company and Peninsula Cuisine reserve the right to alter the Terms and Conditions at their sole discretion.
10. Images are for reference only. In case of any disputes, the decisions of the Company and Peninsula Cuisine shall be final.



A member of CK Hutchison Holdings
長江和記實業成員